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1. Dag för dag, vad var bra och vad kan vi göra bättre till nästa år? 

2. Laget runt, vad var bra och vad kan vi göra bättre till nästa år? 

3. Arbetet i kiosken har gått bra. På första passet hade det räckt med en person och på det sista 
två. Vet att de som hjälper till på sista passet (med att plocka undan) överlag känner sig 
överflödiga. Kanske kan man minska ner på alla grupper som har som uppgift att plocka 
undan? Då det är svårt att få folk att hjälpa till.  

4. Många hjälper till på olika ställen, går det att ordna så man max behöver hjälpa till på en 
station/familj?  

5. Ett annat förslag är att yngsta laget i föreningen ej ska behöva hjälpa till första året då det för 
många är ett prova-på-år. Eller att de max behöver ställa upp med ca fyra personer.  

6. Rösträkningen bör begränsas med tid. Och vinnaren ska presenteras tidigare. I år hann alla gå 
hem innan vinnaren meddelades. De som bytt vagn upplevde detta som tråkigt. Fler ska 
räkna röster, 1. Det blir lättare när man är flera, 2. Vi blir klara snabbare. Engagera, Se till så 
presentatörerna pratar med publiken, ”nu räknas det röster för fullt”, ”sluttiden för att rösta 
är 15.30”, ”glöm nu inte lämna din röst”, ”Här ska du lämna din röst”. Det var otydligt när 
röstningen är klar – kanske göra en grej av det, börja räkna ner, tex presentatörerna säger, 
”nu är det bara 2 min kvar att rösta!, kom igen nu,  osv….. så räknar man ner med publiken, 
10,9,8,7,6,5,4,3,2,1, 
Placeringen för rösningen måste flyttas, folk hänger i trappan inte ok! 
Försöka presentera åtminstone Tredje plats när de flesta människorna är på plats, det blir så 
att många drar snabbare. Kanske de vill sitta kvar när de vet att snart kommer första platsen 
presenteras. Engagera presentatörerna mer där. 

7. Fun Ballz stängde mycket tidigare än vad som stod i programmet. Besvikna barn som köpt 
”heldagsband” och kom lite senare. Om det står att vi har öppet till 18.00 (står i programmet 
12.00-18.00) så ska vi ha öppet på alla attraktioner till 18.00, föräldrar till barn som klagat, 
köpt åkband. De började plocka undan vid 17.10. 



8. För många deltagare från a-laget när planen skulle bygas. 

9. Grill fullt ös 1330-1500. Väl förberett och smidigt arbetsätt. 

10. Behövs en APD-plan. Denna kan även vara med i programmet som säljs. 
Grillen hade inte så mycket att göra i baren mellan 12.00- 13.30 så de ställde sig och fixade 
hamburgerbröden i papper. Frågan är hur länge det räckte. Bra att kunna förbereda så går 
det snabbare. Mycket bra att första grillpasset förbereder så pass väl som det gjorts. 

11. Stora tältet ska upp på tisdagen för att säkerställa att allt blir färdigt på onsdag! 

12. Jasmina gjort checklista på vad som ska göras på onsdagen så de vet vad de ska göra exakt. 

13. Fler bajjamajjor behövs, 6 st totalt. Bra om två står vid barnaktiviteter. 

14. Swishen överbelastad, så blir det med mkt folk, går det att ordna något uttagsautomat, nej 
tycker de flesta. 

15. Scenen – högtalarna blev inte fixade på kvällen på grund av sjukdom. Nästa år säkerställa att 
någon får uppdraget för högtalarna på morgonen. Det löste sig då Mats hade en högtalare vi 
kunde låna ut. 

16. Öltältet på plan, göra den större, fler stolar och bord. 

17. Varannan vatten, dela ut resten till publiken, då vi hade sparat flaskor till fotbollen. De 
lämnade dessa tillbaka till klubbstugan. Bättre om dessa delades ut. Förslag fanns också att 
spara dem till fotbollsskolan. 

18. Vatten efterfrågades, kanske köpa in stilla vatten och ha som ett stånd? 

19. Detta pratade vi inte om på mötet: Om glassen, frigolit boxarna som Inga fixade, det blev 
aldrig någon försäljning där eller ? Organisera upp detta till nästa år. Kanske ska de stå 
bredvid vattenförsäljningen. 

20. Skylt till på kvällen 150 kr inträdde – finns ingen idag. 

21. Lampa vid ingången på kvällen också. 

22. INGA matcher eller avslutningar på idrottsplatsen tisdag, onsdag eller torsdag 

23. Skriv gärna på kioskinstruktionerna att de ska ansvara för att dörren till klubbstugan ska vara 
stängd 

24. Nästa år ska vi ha grön Tuborg istället för Svensk Starköl 

25. Inför nästa år ska vi köpa minst en ny kyl eftersom en kyl gick i sönder under dagen. 
Kylkapacitet måste vi titta på. Isspannar. Elna kollar med HNTransport om vi kan låna  

26. Thaivagn och Donuts. Dessa får komma tidigare eller senare, INTE midsommarafton. 

27. En förälder ska ansvara för att se till att björke finns till grill och stora tältet. 

28. Önskvärt att Peter Nielsen gör en app där man kan rösta. 



29. Städningen P13. Det gick bra. Handtrucken från NPN. Bilderna från Ipaden ska vara 
utskrivna och ligga på en bra plats, Conny hade fått en lista som följdes. Instruktion 
behövs gällande rivning, ritning/skiss behövs. 

30. Viktigt att förbereda föräldrarna redan i maj på att vissa pass kanske inte riktigt 
behövs eftersom vi kanske redan är färdiga. Vi har säkrat upp med snarare för många 
på passen än för få. 

31. Viktigt att man vet vem man ska vända sig till när man kommer till IP, kan detta stå i 
listan vem som är ansvarig? 

32. Sälja program – seniorerna. Som vanligt gick seniorerna runt och sålde program. Mer 
växel behövs. Mycket fler tjugor behövs. Smidigt med QR-kod på programmen. 
Programmen såldes mycket vid 13.00 

33. Ska vi stänga av vårt eget wifi nästa år? 

34. Allt funkade prima i entrén. Alla de som stod nere vid entrén hjälpte verkligen till. 

35. Baren i tältet vid mattorget. Folk var kvar mycket längre. Baren i stora tältet på 
eftermiddagen. Önskvärt att vara tre personer mellan 14.30-15.00 enligt Elna. Att 
röja undan på eftermiddagen. 

36. Kvällen. Mindre tryck. 

37. Baren. Ny personal som gjorde mycket bra ifrån sig. 

38. Swishen tog lång tid på kvällen. 

39. Över lag funkade det bra i baren på kvällen. 

40. Babsarna ska vara inställda på ett bra sätt så att de fungerar likadant. Två babsar till i 
baren behövs. 

41. Peter tror att beloppet kan "ingå" i QR-koden så vi kan förbereda detta med olika QR-
koder för olika antal öl/olika belopp. 

42. Skönt att man ändå kunde ta kontanter i baren på kvällen, även om det inte 
behövdes mycket växel. 

43. Efter stängningsdags. Någon ur styrelsen tar hem växelkassan. 

44. Soundtrip kan stanna kvar själva då de själva kan stänga tältet vilket är mycket bra 

45. Att köpa in. Ramlösa eller liknande utan bubblor. 20 liters dunk med vatten (med 
tappkran) att ha i baren redan från eftermiddagen och kanske in i grillen också. 

46. Kan vi dela upp dagen i fyra delar så att inte enskilda i styrelsen är där för många 
timmar 

47. Kan Daniel skissa upp strömfördelningen så att fler kan fatta det? 



48. Strömmen? Alla behöver mer än 16 Ampere. 

49. Slush Puppie kräver ström 

50. Hästarna frågade efter bajspåse. Vi fixade en stor svart säck till dem. 

51. Vi behöver sätta upp skylt i hörnet så att hästarna vet var de ska vara. 

 
 
Vid protokollet 
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